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Innkalling og dagsorden til årsmøte i Sameiet Vingelen Utmarkslag 

og Vingelen veisameie 
 

Det avholdes på Bunåva tirsdag 23. april 2024 kl 19.30 
 

Saksliste: 

 

Felles 
1 Godkjenning av innkalling og saksliste 

2 Godkjenning av fullmakter 

3 Valg av møteleder og referent 

4 Valg av to personer til å underskrive protokollen sammen med leder 

5 Valg: Hovedstyret, veisameiet og jaktutvalg samt godtgjøring tillitsvalgte 

 

Vingelen Veisameie 
6 Årsmelding 2023 

7 Regnskap 2023 

8 Aktivitetsplan og budsjett 2024 

 

Hovedlag og jaktutvalg 
9   Årsmelding for hovedlag 2023   

10 Årsmelding jaktutvalget 2023 

11 Regnskap jaktutvalget 2023 

12 Regnskap hovedlaget 2023 

13 Prosjekt restaurering av buer og løer 

14 Søknad fra Midt-Hedmark Brann og redning om tilskudd til ATV 

15 Henvendelse fra Jens Rune Nyvoll om midler til restaurering av veien Grantævet rundt 

16 Innkommet sak fra Arne Haugli ang gjerdeproblematikk 

17 Styrets forslag til disponering av årets overskudd 

18 Budsjettforslag 2024 for jaktutvalget 

19 Budsjettforslag 2024 for hovedlaget 

 

Vedlegg: 
1 Årshjul og handlingsplan for administasjonen (til orientering) 

   

Saksdokumentene er sendt ut på epost sammen med saksliste. Dersom du ikke har epost og 

har fått saksliste pr post, kan saksdokumentene fås ved å kontakte Hege Hovd, Rådhuset 

Vingelen på tlf 41 54 84 65.  

 

Servering av karbonadesmørbrød, kaffe og kaker. 

Vel møtt! 
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Saksdokumenter årsmøte 2024 Vingelen Utmarkslag  
 

Sak 5 Valg Hovedstyret, veisameiet og jaktutvalg samt godtgjøring tillitsvalgte  

 
Valget ledes av valgkomiteen 

 

Innstilling fra valgkomiteen: 

 

Funksjon Navn Valgt inn På valg Forslag 

Hovedstyret Arve Trøan 
Einar Hilmarsen 

2022 
2021 

2024 
2025 

Arve Trøan 
 

Jaktutvalget Linda Merkesdal 
Skjalg Urset Dalseng 
Tor Magnus Aasheim 

2023 
2016 
2022 

2025  
2024 
2024 

 
Skjalg U Dalseng 
Tor M. Aasheim 

Veisameiet Martin Tronslien, leder 
Grim Jardar Aasgård 
Øyvind Motrøen 

2018 
2014 
2023 

2024 
2024 
2025 

Martin Tronslien 
Helge Granli 
 

Leder 
hovedstyret 

Arve Trøan 
 

 2024 Arve Trøan 

Leder 
jaktutvalget 

Linda Merkesdal  2024 Linda Merkesdal 

Leder 
veisameiet 

Martin Tronslien  2024 Martin Tronslien 

Vara Odd Arvid Nordset 2022 2024 Odd Arvid Nordset 

     

Valgnemd Trond Magne Aasheim 
Stig Brevad Lien 
Jakob Trøan 

2021 
2022 
2023 

2024 
2025 
2026 

Stig Brevad Lien 
Jakob Trøan 
Ole Oskar Kleven 

Møteleder 
Årsmøte 2024 

Utpekes av 
valgkomiteen 1 mnd 
før årsmøtet 

  Harald Sørli 

 

Godtgjørelser gjeldende pr 2023: 

• Styreleder: kr 5 000,- pr. år – Forslag på 8 000, pr år  

• Leder i jaktutvalg og leder i veiutvalg: kr 4 000,- pr. år - Forslag på 7 000, pr år 

• Styremedlemmer: kr 2 500,- pr. år – Forslag på 4 000, pr år  

• Heldagsmøter: kr 1 500,- 

• Kveldsmøter: kr 500,- 

• Annet arbeid: kr 300,- pr. time 

• Traktor med fører: kr 600,- pr. time – Forslag på kr 700,- pr time 

I tillegg foreslås godtgjørelse til møteleder årsmøte på kr 1 500,- 
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Vegutvalget 
 

Sak 6 Årsmelding vegutvalget 2023 
Vegutvalget har bestått av Øyvind Motrøen, Grim Jardar Aasgård og Martin Tronslien (leder) 

 

Det er holdt 2 utvalgsmøter, hvorav ett sammen med Rådhuset Vingelen i forbindelse med 

gjennomgang av bomsystem. Befaringer er holdt ettersom behovet har meldt seg. Leder 

deltok på befaring av gamle grusuttak sammen med styret i hovedlaget. 

 

Det er ikke avholdt felles rodemannsmøte, det har vært avklaringer pr telefon og befaringer 

ved behov. Ønsker å takke alle rodemenn for god innsats og oppfølging. 

Lett vegvedlikehold og grussalg er utført av Gjermund Urset. 

 

Nytt bomsystem har gitt en økning i inntekt nesten som forventet; dårlig sommer og ingen 

rypejakt er årsak til noe manglende inntekt. 

 

Vårløsninga førte med seg en del skader. Stort sett langsgående utvasking av grus, det ble 

leid inn høvel som fikk kjørt masse tilbake på plass og det ble supplert med nytt toppdekke. 

 

Grusing av Bratthøveien fra Estenstad til brua, samt kjørt opp et lager her som kjøres ut med 

traktorer i regi av sauhamnelaget. Langseterveien fra brua til innerst i Ryseteråsen. 

Svartåsen fra brua og inn til Tollefshagenvollen. Lonsjølia punktgrusing fra Langseterveien til 

Brattegga. Forsteking av vei i Svartåsen fra Brandenvollen til Nestebyvollen ble ikke utført 

sommeren 23. Dette utføres nå rett etter påske, så lenge været holder seg kaldt og veiene er 

spekt. 

 

Jon Storhaug har i sommer også høvlet veiene, det ble bestilt storhøvel i år på mange 

strekninger, alt ble ikke utført, delvis grunnet mye nedbør og bløte veger. 

 

Det ble kjørt klor som støvbinding på veier som ikke skulle gruses. 

 

Når det gjelder grussalget er dette ganske stabilt. Det er knust grus i Ryseteråsen,  

toppdekke 0-16mm og bærelag 0-32mm. Har gått unna en del bærelag, bør vurdere og 

knuse opp mer av dette ved neste runde. 

 

Det var planlagt å skifte dekke på brua over Storbekken nederst i Svartåsen. Dette ble ikke 

gjort, venteliste på produksjon, sommer med mye nedbør påvirket kapasitet. Brudekker er 

bestilt og produseres første uka på april, slik at vi kan få disse levert tidlig. Avtaler er gjort og 

brudekke er planlagt skiftet første halvdel av juni 24. 

 

Vingelen 02.04.24 

Martin Tronslien 

 

Styrets forslag til vedtak: Årsmelding vegutvalget for 2023 godkjennes  
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Sak 7 Regnskap vegutvalget 2023 
 

Se regnskap på side 5, 6 og 7. 

 

 

Styrets forslag til vedtak: Regnskap for vegutvalg 2023 godkjennes 

 

 

 

Sak 8 Aktivitetsplan og budsjett vegutvalget 2024 

 
Aktivitetsplan vegutvalget 2024: 

 

- Rodemannsmøte på forsommeren for avklaring behov og befaringer 

- Skifte dekke på brua over Storbekken, nederst i Svartåsen 

- Grusing Nygjelten - Ørvilldalen 

- Svartåsen forsterking av vei 

- Ytre Liveien grøfting og restaurering. 

- Høvling med storhøvel på hovedveier 

- Grøfting og profilering Ytre Liveien og Lonsjøliberget 

- Støvbinding 

- Skifte stikkrenner etter behov 

- Kartlegge og planlegge løsning for brua over Ulvåsbekken 

- Løpende vedlikehold og faste aktiviteter 

 

Budsjett 2024 for vegutvalget står som høyre kolonne sammen med resultatregnskapet  

(se sak 7). 

 

 

Styrets forslag til vedtak: Aktivitetsplan og budsjett for 2022 godkjennes 
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Hovedlag og jaktutvalg 
 

Sak 9    Årsmelding for hovedlag 2023 

 

Årsmelding Sameiet Vingelen Utmarkslag for 2023 

 

Styret har bestått av: 

Arve Trøan – leder 

Einar Hilmarsen -nestleder 

Linda Merkesdal – leder jaktutvalget 

Martin Tronslien – leder veiutvalget 

 

Styret har avholdt tre styremøter hvor det er behandlet 17 saker, styret har også deltatt på 

evalueringsmøte med oppsyn og sekretariat. Vi hadde også befaring på grustak, bomtavler 

og brukar. Leder har også deltatt på styremøter i Vingelen Sameie. 

 

Styret har behandlet følgende saker: 

- Forespørsel fra Jens Rune Nyvoll om bidrag til vedlikehold av veien Grantævet rundt. 

Se sak 15. 

- Søknad fra Midt Hedmark Brann og redning om bidrag til ATV. Se sak 14.  

- Prosjekt restaurering av buer og løer. Se sak 13. 

- Innkommet sak fra Arne Haugli. Se sak 16. 

- Natursti Tjønnhauan. Den ble etablert i 1990, initiert av Tolga kommune, ettersyn ble 

lagt til et styre bestående av Utmarkslaget, Skogeierlaget, Tolga og Vingelen skoler. 

Naturstien er dårlig forfatning etter mange år uten vedlikehold. Styret i utmarkslaget 

ønsker å bidra til at den blir satt i stand sammen med skolene og Klettsno 4H. 

Kommunen kan bidra med SMIL-midler, styret jobber videre med saken. 

 

Opprydding av gamle brukar og grustak ble ikke utført i 2023, grunnet strammere økonomi. 

Styret har gjennomført kartlegging av aktuelle tiltak som videreføres på budsjett for 2024.  

 

Årets overskudd i utmarkslaget er på kr 575 010, som er en nedgang på ca 1 mill fra 2022, og 

skyldes nedgang i andel fra Sameie grunnet fredning rype. 

 

Vingelen 31.03.2024 

 

Arve Trøan, leder (sign.)      Einar Hilmarsen, nestleder (sign.) 

Linda Merkesdal, leder jaktutvalget (sign.)  Martin Tronslien, leder Veisameiet (sign.)                                                          

 

Styrets forslag til vedtak: Årsmelding 2023 for hovedlag godkjennes 

  



9 

Sak 10    Årsmelding jaktutvalget 2023 
 

Jaktutvalget har i 2023 bestått av: 

Linda Merkesdal – Leder 

Skjalg Urset 

Tor Magnus Aasheim 

 

Utvalget har avholdt 6 utvalgsmøter. Leder har deltatt på møter i hovedstyret (3 møter). Det 

har også vært holdt et jaktledermøte i forkant av jakta. Leder deltok på årsmøtet i NØ 

elgregion hvor bestandsplanen er inne i sitt andre år. Kvotene for 2023 var de samme som 

tidligere, og vi har ingen indikasjon så langt på at det blir store endringer for 2024 heller. 

 

Oppsyn 

Jon Horten og Gjermund Urset har vært oppsyn. Gjermund har veid all elg og hjort. 

 

Hjortevilt: 

 
 

Elg 

Kvote; 75 dyr som ble fordelt med 70 dyr til Vingelen og 5 dyr til Magnillsjøan. Kvota ble 

fordelt med 12% stor okse, 29% liten okse, 32 % kolle og 26% kalv i tråd med gjeldende 

bestandsplan. Liten okse har vært opp til 7 tagger. Det ble totalt felt 59 elg som gir en 

avskytingsprosent på 78,5% (Magnillsjøan felte ingen dyr i år, så prosenten på Vingelsfeltene 

er litt høyere med 84%). Overgang som vanlig 1.11 på øst og vest. Feltet i Åsen/Brenna hørte 

til på vest i 2023. For historikken sin del legger vi ved liste over tildelte, felte og 

fellingsprosent for elg fra 2010 og frem til i dag, hentet fra hjorteviltregisteret. 
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Hjort 

Kvote; 50 dyr hvor det totalt ble skutt 40 hjort i Vingelen i 2023. Veldig høy 

avskytinggsprosent på 80%, noe jaktutvalget er veldig fornøyd med. Det ble solgt 15 kort til 

utenbygs jegere og 6 av disse felte hjort i sesongen 2023. Magnillsjøan er inkludert i 

ordningen med stor bukk fra og med 2023. 

 

Rådyr 

Det er totalt skutt 28 rådyr i Vingelen i 2023. Kvota er fortsatt fri, men det skal settes i gang 

et arbeid i kommunen med en bestandsplan for rådyr, uvisst når dette vil skje. Odd Arvid 

Nordset har stått for veiing og kontroll av skutte dyr. Den ordinære jakta ble lagt ut som 

søknadskort, og ikke alle som fikk kort tildelt ønsket disse så det ble en del restkort. Disse ble 

lagt ut for salg noe sent og dette er trolig årsaken til at inntektene for rådyrjakta har gått noe 

ned. Jaktutvalget dropper søknad på de ordinære kortene i år og håper at dette gjør at alle 

blir solgt unna. 

 

Skogsfugl 

Det har som tidligere år vært fast begrensning på antallet solgte skogsfuglkort. Vi hadde 

noen utenlandske jegere som ønsket jakt som gjorde at vi solgte noen flere kort i 2023, og vi 

ser på muligheten for å slippe til mer kort på skogsfugl utover høsten hvis forholdene tilsier 

at det er forsvarlig. Vi er i dialog med Evenstad om oppstart med takseringslinjer og fast 

taksering av skogsfugl i samarbeid med nærliggende områder rundt oss. Det jobbes med et 

spennende hønsefuglsamarbeid i regionen vår som forhåpentligvis vil gjøre forvaltningen vår 

mer synkron og fagbasert. Mer om det i neste årsmelding. 

 

Hare 

Harejakta 2023 virker å være unnagjort uten store hendelser. Vi har fått en henvendelse fra 

feltleierne som lurer på å fremskynde jaktdato i 2024. Jaktutvalget kommer til å jobbe mot 

en løsning hvor vi får til dette i 2024. Innspill fra beitelag er innhentet i forhold til slipp av 

hund. 

 

Jaktår Tildelt totalt Felte totalt Fellingsprosent

2010 63 46 73

2011 63 42 67

2012 58 46 79

2013 58 52 90

2014 58 57 98

2015 58 52 90

2016 58 57 98

2017 64 55 86

2018 65 59 91

2019 65 64 98

2020 75 74 99

2021 75 65 87

2022 75 66 88

2023 75 59 79
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Predatorer 

Jaktutvalget har avholdt et møte med beitelaga og predatorjegere i bygda hvor vi har sett på 

ulike løsninger for predatorjakta. I 2023 var det ikke lov å slippe hund før i november, som 

ble sent for de som ønsker å jakte med løs hund særlig på rev. Beitenæringa var tydelige på 

at det er ok for dem om det slippes hunder før, så lenge disse ikke jager beitedyr, og hvis 

uhellet skulle være ute, er det viktig at det varsles fra om og at hundeeier er seg sitt ansvar 

bevisst. Fra jegersiden var det ønskelig med så tidlig slippdato for hund som mulig, og 

minimum en «likebehandlig» av løs hund i ulike jaktformer. Denne saken er ikke landet 

enda, men jaktutvalget jobber med en løsning som vil gjelde for høstens jakt. Det er i 

skrivende stund ikke kjent hvor mye som skal utbetales i skuddpremier, men dette vil være 

klart noen dager før årsmøtet og vi legger inn følgende tekst her, som justeres i årsmøtet: 

Det er utbetalt (beløp),. I skuddpremier i 2023. 

 

Inatur 

Omsetningen av jaktkort på Inatur var 94 600 for småvilt og 36 000 for storvilt, totalt kr 

130 600 i brutto omsetning for jaktkortsalg. Inatur tar 10% provisjon av salget. 

 

Økonomi: 

Årets resultat er betydelig redusert grunnet bortfall av inntekter fra sameiet. Hvis man 

korrigerer for dette er det et positivt resultat for resten av jakta på ca 40 000 kr i 2023. 

Doblingen av skutte hjort er den største posten som påvirker at det blir slik. 

 

Vingelen 3.4.2024  

For jaktutvalget, Linda Merkesdal  

 

 

Styrets forslag til vedtak: Årsmelding jaktutvalget for 2023 godkjennes 

 

 

Sak 11  Regnskap jaktutvalget 2023 

 
Se side 12 og 13.  

 

Styrets forslag til vedtak: Regnskap jaktutvalget for 2023 godkjennes 

 

 

Sak 12  Regnskap hovedlaget 2023 

 
Se side 14. Balanse s. 15-16. 

 

Styrets forslag til vedtak: Regnskap for hovedlaget 2023 godkjennes 
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Sak 13: Prosjekt restaurering av løer og buer. 

 
Kulturminnefondet ønsket ikke å støtte restaurering av alle buer og løer samlet, men ønsket 

en mer etappevis framdrift. Det vil derfor bli søkt på fire løer i denne omgang. 

For å få gjennomført prosjektet, mener styret at det bør etableres en styringsgruppe. Styrets 

forslag til medlemmer i denne er leder og nestleder i utmarkslaget sammen med ett eller to 

medlemmer fra museet. Jakob Trøan som har stått for registrering, tilstandsrapport og 

innsending av søknader har sagt seg villig til å være med i gruppa til de prosjektene det søkes 

på i denne omgang er gjennomført.  

 

Da det kan bli snakk om forskuttering-uforutsette kostnader, ønsker styret at det avsettes kr 

50 000.- i budsjett til dette. 

 

Forslag til vedtak: Det avsettes kr. 50 000.- i budsjett til løer-buer prosjekt og etableres en 

styringsgruppe der leder og nestleder i Utmarkslaget er medlemmer. 

 

 

Sak 14: Søknad fra Hedmark Brann og Redning om tilskudd ATV 
 

Søknad om innkjøp av 6-hjuling for Midt-Hedmark Brann og Redning  

 

Jeg, Bjørnar Husa, er brannkonstabel i Midt-Hedmark Brann og Redning og søker herved om 

midler til innkjøp av en 6-hjuling. Formålet med anskaffelsen er å styrke vårt 

beredskapsarbeid, spesielt innen transport av utstyr i skog og mark samt for raskere dyre- og 

personredning. Bakgrunn: - Økt tilgjengelighet: En 6-hjuling vil gi oss muligheten til å nå 

steder som er vanskelig tilgjengelige med tradisjonelle kjøretøy, spesielt i skogområder og 

ulendt terreng. - Rask respons: Kjøretøyet vil bidra til hurtigere respons ved dyre- og 

personredningssituasjoner, der tid er avgjørende for å redde liv og begrense skader. Fordeler 

med 6-hjulingen: 1. Terrengtilpasning: Kjøretøyet vil håndtere variert terreng, inkludert skog, 

fjell og glasiale områder. 2. Transportkapasitet: 6-hjulingen gir tilstrekkelig plass for 

transport av nødvendig utstyr og redningspersonell. 3. Økt sikkerhet: Evnen til å reagere 

raskt og effektivt vil bidra til å minimere risikoen for skader og tap av liv i nødsituasjoner. Vi 

anmoder om 100.000,- for å dekke kostnadene ved kjøp, forsikring og eventuell opplæring 

knyttet til bruk av 6-hjulingen. Vi er sikre på at denne investeringen vil styrke vår beredskap 

og bidra til et mer effektivt og sikkert håndtering av nødsituasjoner i vårt område. Vi ser 

frem til å motta en positiv tilbakemelding på vår søknad og er tilgjengelige for ytterligere 

informasjon om nødvendig. 

 

Forøvrig så vil jeg informere om at budsjett på anskaffelse er 210.000,- og vi søker flere 

organisasjoner og foreninger om midler. Med vennlig hilsen, Bjørnar Husa Midt-Hedmark 

Brann og Redning 920 15 724 bjhusa82@gmail.com 

 

Styrets vurdering: Styret mener at vedtektene gir rom til å kunne støtte dette, men ønsker 
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ikke komme med forslag til eventuelt beløp før mer info om annen finansiering etc. Bjørnar 

Husa har derfor sagt seg villig til å komme på årsmøtet for å informere og svare på spørsmål.  

 

 
Sak 15: Henvendelse fra Jens Rune Nyvoll om bidrag til vedlikehold av veien 

Grantævet rundt 

 
Denne veien er ikke en del av Vingelen veisameie, halve veien ligger på Vingelen, resterende 

på Tolga. Den blir brukt i jakta og av grunneiere som har skog i området.  

 

Det er mange tilsvarende veier i Vingelen som Vingelen Veisameie ikke har noe ansvar for, 

men som brukes i forbindelse med jakt og skogsdrift. Noen eksempler er veien fra Saga og 

utover Brenna, Skytterbana-Vangsåsen, veier til fordyrkingslag og andre skogsveier. 

Vingelen Utmarkslags bidrag til Vingelen Veisameie er på 15% av vedlikeholdsutgiftene, 

dette skal dekke den slitasjen som jakta påfører veiene. 

Før Vingelen Veisameie ble etablert var det en rodemann i Utmarkslaget som hadde ettersyn 

med skogsveier og Utmarkslaget som kostet vedlikeholdet. Det er en del av disse veiene som 

trenger vedlikehold. 

 

Styret ønsker innspill på årsmøtet om dette er noe styret skal lage noen retningslinjer for og 

evt legge frem en innstilling til årsmøtet i 2025. 

 

Forslag til vedtak: Veier innenfor Vingelen Utmarkslag sitt område som brukes i 

Utmarkssammenheng og som Vingelen Veisameie ikke er ansvarlig for, kan etter søknad til 

Styret i Vingelen Utmarkslag få dekket 15% av utgiftene. Det avsettes kr. 50 000.- i budsjett 

for 2024 til dette, utgifter må dokumenteres i søknad, søknadsfrist 1 november. 

Styret tar med seg innspill fra dette årsmøtet og lager forslag til retningslinjer for vedlikehold 

av skogsveier til årsmøtet i 2025.  

 
 

16 Innkommet sak fra Arne Haugli ang. gjerdeproblematikk 
 

INNSENDING AV SAK TIL ÅRSMØTET I VINGELEN UTMARKSLAG 

SAK: GJERDEPROBLEMATIKK 

Elektriske sperregjerder rundt store felles beitearealer skaper store begrensinger for både 

jakt, ferdsel og vilttrekk. 

Dette har vært et tema på flere tidligere styremøter i Vingelen Sameie/Vingelen Utmarkslag 

uten at det har skjedd noe.  Det vises blant annet til styrevedtak av 21.03.2013 sak nr 4 fra 

felles styremøte i Sameiet/Utmarkslaget, samt referat fra styremøte 20.03.2015 sak nr 15. 

Særlig problematisk er inngjerdingen til favør for Berget beitelag som legger beslag på  

14 000 daa, hvorav 3 200 daa av disse ligger på sameiegrunn og resten tilhører 

enkeltgrunneiere. 
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8 000 daa av dette er innmeldt som tellende villreinareal for Vingelen til tross for at reinen 

ikke har hatt tilgang til arealet på lang tid. 

Forslagstiller, undertegnede, ønsker derfor å ta opp saken på årsmøtet for nærmere 

diskusjon/oppfølging. 

 

Vingelen 28.02.2024  

Arne Haugli 

 

Styrets vurdering: 

Da inngjerdingene ble satt opp ble det søkt Vingelen Sameie, de respektive havnelag og hver 

enkelt grunneier der gjerdet er satt opp, om tillatelse til å sette opp gjerdet. 

Vingelen Utmarkslag har ikke behandlet noen søknad om inngjerding. Styret mener derfor at 

eventuelle endringer av inngjerding må behandles av de som har gitt tillatelse. 

Vingelen utmarkslag har ingen myndighet til å endre dette. 

Det henstilles til at på strømmen på gjerder som ikke er i bruk eller har krav om det, slås av 

til 10. september og legges ned til 25. september. 

Styret vil også oppfordre de grunneiere som har gamle gjerder som ikke lenger har en 

funksjon om at de søker SMIL-midler til å få fjernet disse. Dette for å forhindre dyretragedier 

hos både ville og tamme dyr, her har hver enkelt grunneier et stort ansvar. 

 

 

Sak 17  Styrets forslag til disponering av årets overskudd 
 

Årets overskudd 2023 er på kr 575 010,- 

Det foreslås at kr 600 000,- utbetales som rettighetsleie. 

 

Styrets forslag til vedtak: Styrets forslag godkjennes.  

 

 

 

Sak 18  Budsjettforslag 2024 for jaktutvalget  
 

Forslag til budsjett 2024 jaktutvalget, se høyre kolonne i regnskapet under sak 11.  

 

Styrets forslag til vedtak: Budsjettforslag for 2024 for jaktutvalget godkjennes 

 

 

Sak 19  Budsjettforslag 2024 for hovedlaget 
 

Forslag til budsjett 2024 hovedlag, se høyre kolonne i regnskapet under sak 12.  

 

Styrets forslag til vedtak: Budsjettforslag for 2024 for hovedlaget godkjennes 


